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Beantwoording toezegging 

Geachte leden van de raad, 

Op 11 mei 2021 en 9 juni 2021 heb ik u een toezegging gedaan. Deze beantwoording is door ons medio augustus 
afgehandeld. 
Gisteren werd ik er op geattendeerd dat de beantwoording door u nog niet is ontvangen. 
Door een intern misverstand is er in de verzending helaas iets mis gegaan. Mijn excuses hiervoor. 

Graag wil ik u hierbij alsnog een toelichting geven op een toezegging tot beantwoording die ik aan u heb gedaan: 

Vraag: d.d. 11 mei 2021 
PvdA De RKE stelt vast dat er geen overkoepelende strategie is richting AREA inclusief (de verhouding tussen) 
doelen voor duurzaamheid, milieu, werkgelegenheid, arbeidsparticipatie en regionale samenwerking. Wat de 
gemeente hierbij zelf wil, is voor de PvdA de eerste stap die gezet moet worden in de vorm van integrale strategie, uit 
te werken in een kaderplan. De gezette stappen lijken een herhaling van eerdere stappen. De PvdA wil dat de raad 
meegenomen wordt in de brede strategie, die verdergaat dan het Kaderplan Afval. Zijn de aanbevelingen al deels in 
gang gezet en hoe en wanneer gaat het college de overige uitvoeren? Hoe wordt de raad hierbij betrokken? 

Reactie: 
Op dit moment is er een overkoepelend strategisch plan met AREA Reiniging. Het huidige plan loopt eind 2021 af. In 
de Quikscan wordt aangegeven dat er jarenlang geen sprake is geweest van een gedragen strategische koers door de 
drie gemeenten als gevolg van verschil in visie over de toekomst voor AREA. Met de vaststelling van de nadere 
uitwerking van het Strategisch Actieplan onderdeel Samenwerken AREA 2019-2021 in 2018, dat richtinggevend is 
voor bestuur en management van AREA, was er weer sprake van een gedragen strategie voor AREA. Dit plan was 
opgesteld door AREA zelf. 

Het nieuwe strategisch plan, dat breder zal zijn dan het kaderplan Van Afval Naar Grondstof, zal in samenwerking 
met de aandeelhoudende gemeenten en AREA Reiniging worden opgesteld. Op dit moment worden de 
voorbereidingen voor de ontwikkeling van het nieuwe plan getroffen. Het gezamenlijk, met de andere aandeelhouders, 
vormgeven van de beleidsdoelstellingen is een belangrijk onderwerp bij het opstellen van het nieuwe strategisch plan. 
Wij zullen in gezamenlijkheid hezien or welke wij7.e wij hierbij rt.e gemeenteraden het beste bij kunnen betrtO'kken. 

Voorstel 
We stellen voor de toezegging op Afgehandeld te zetten. 

Met vriendelijke groet, 
René van der Weide 


